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aktuality

Bude mít Vysočina svůj soud?

vloženo: 27.9.2017, 18.29

Sedmnáctým rokem už funguje Kraj Vysočina. Přesto se za tu dobu nedočkal vlastního plnohodnotného
krajského soudu. MF DNES proto oslovila volební lídry šesti stran. A ptala se: Prosazoval byste v...

Je třeba být rozhodný, ale slušný

vloženo: 25.9.2017, 17.06

TŘEŠŤ - Křeslo v Poslanecké sněmovně se letos opět pokusí obhájit jednička KDU-ČSL na
Vysočině, poslanec a lékař VítKaňkovský. I v následujícím volebním období by se chtěl věnovat oblasti
zdravotnictví a sociálních věcí. Jako hlavní problém vidí nedostatek zdravotnického...

Farní den v Brtnici

vloženo: 24.9.2017, 20.15

Dnešní farní odpoledne v Brtnici... Děkuji za pozvání a milá setkání. Poděkování patří všem, kteří se na
organizování dne podíleli, předně panu Josefu Šindelkovi. Vít Kaňkovský
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Hvězdný Gulášfest 2017

vloženo: 23.9.2017, 20.29

Hvězdný GULÁŠFEST v Jihlavě sice z poloviny propršel a náš tým zprvu zastihly problémy s nefunčními
vařiči, ale nakonec trochou improvizace a velkým úsilím celého týmu se guláš podařil a...

Rekonstrukce státu ocenila politiky, kteří podporovali protikorupční zákony

vloženo: 22.9.2017, 15.46

Praha, 21.9. 2017 – Platforma Rekonstrukce státu dnes předala ceny poslancům a senátorům, kteří podle
dat o parlamentních hlasováních nejaktivněji prosazovali protikorupční zákony. Představila také volební
noviny, billboardy s politiky...

Pacienti bloudí mezi lékaři, je třeba jim dát ověřené informace o kvalitě péče, říkají politici

vloženo: 21.9.2017, 23.53

Předvolební debatu o budoucnosti českého zdravotnictví uspořádal server Aktuálně.cz ve spolupráci s
Nadačním fondem pro podporu zaměstnávání osob se zdravotním postižením. Ověřená a veřejně dostupná
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data o kvalitě zdravotnických zařízení...

S Pavlem Bělobrádkem v Třebíči

vloženo: 20.9.2017, 22.43

Ve sttředu 20.9. zavítel na Vysočinu, do Třebíče, vicepremiér Pavel Bělobrádek. Po besedě na katolickém
gymnáziu se uskutečnila na třebíčském náměstí autogramiáda jeho knihy "Na život!".

Předání slunečnic

vloženo: 19.9.2017, 21.35

Dnes jsme si v Jihlavě připomněli projekt Rozsviťme Českou republiku, jehož cílem je zlepšení možností
komplexní péče o pacienty s diagnózou roztroušené sklerózy.
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MUDr. Vít Kaňkovský (KDU-ČSL): Pro ochranu lékáren v menších sídlech je zavedení odměny za
výdej léků na předpis nutným krokem

vloženo: 17.9.2017, 10.18

Již tradičně připravuje jako jediné odborné médium portál APATYKÁŘ® před parlamentními volbami speciál,
ve kterém pokládá zástupcům těch politických stran, které mají dle průzkumů reálnou šanci zasednout v
příští Poslanecké...

LÍDŘI POD LUPOU - Rozhovor pro týdenník 5 plus 2

vloženo: 15.9.2017, 18.00

Do volebního boje o křesla v Poslanecké sněmovně vyslala KDU-ČSL Víta Kaňkovského. Coby lékař se chce
zaměřit na zdravotnictví.  
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Nadstandardy ve zdravotnictví nepřipustíme, říká ČSSD. Pomohou i chudým, oponuje pravice

vloženo: 14.9.2017, 21.52

Když chce pacient například voperovat do oka lepší čočku, musí zaplatit celý zákrok. Zavedení takzvaných
nadstandardů by mu dalo možnost doplatit jen rozdíl v ceně materiálu. Sociální demokracie nadstandardy
odmítá,...

KDU-ČSL: Díky našemu dlouhodobému úsilí nemocnice a ambulance ušetří

vloženo: 12.9.2017, 21.54

Tisková zpráva, 12. 9. 2017 Novela zákona o zdravotnických prostředcích z dílny poslance Víta Kaňkovského
prošla úspěšně třetím čtením a byla schválena sněmovnou.  
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Farní den v Humpolci

vloženo: 9.9.2017, 14.41

Moc fajn akce pro děti, ale i skvělá příležitost pro pospělé se potkat a popovídat si. Velký dík všem
pořadatelům v čele s Janem Máchou a Vlastimilem Bruknerem, ale i...

Mlékárenský den v Přibyslavi

vloženo: 9.9.2017, 14.13

Do Přibyslavi se opět sjeli milovníci mléčných výrobků a jejich výrobci na tradiční Mlékárenský den.
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S europoslankyní Michaelou Šojdrovou ve Velkém Meziříčí

vloženo: 8.9.2017, 23.03

V pátek odpoledne /8.9.2017/ zavítala do Velkého Meziříčí europoslankyně Michaela Šojdrová, aby zde
navštívila domácí hospic a v místním Jupiter clubu společně s poslancem Vítem Kaňkovským besedovala
s občany města.


